



## LV

Iznomā veikala/ofisa telpas Karostā, Atmodas bulvārī 8A, Liepājā. Telpas izvietotas ēkas 1. stāvā un sastāv no zāles, divām noliktavas telpām, tualetes un virtuves. Kopējā platība 90 kvm, griestu augstums 2.5m. Pakešu logi, metāla ārdurvis, čuguna radiātori. Telpām divas atsevišķas ieejas (ieeja no ielas puses un no kāpņu telpas). Māju apsaimnieko "LNA", apsaimniekošanas maksa 0.37 EUR/kvm.



Cena: 120.00 €    ~~150.00€~~

## RUS

Сдается в аренду магазин/офисное помещение в Каросте на бульвар Атмадас 8А, Лиепая. Помещения расположены на первом этаже здания и состоят из зала, двух складских помещений, туалета и кухню. Общая площадь 90 кв.м., высота потолков - 2,5 м. Пластиковые окна, металлическая наружная дверь, чугунные радиаторы. Помещение имеет два отдельных входа (вход с улицы и с лестницы). Домом управляет «LNA», плата за управление составляет 0,37 EUR / кв.м.

Цена: 120.00 €    ~~150.00€~~

## ENG

For rent a store/office space in Karosta at Atmodas boulevard 8A, Liepaja. The premises are located on the first floor of the building and consist of a hall, two storage rooms, toilet and kitchen. The total area is 90 sq. M, ceiling height 2.5m. Plastic windows, metal exterior doors, cast iron radiators. The premises have two separate entrances (entrance from the street and from the staircase). The house is managed by "LNA", the management fee is 0.37 EUR / sq. M.

Price: 120.00 €    ~~150.00€~~

---

Pardošanas speciālists: Miks Jaunzems

Talr.: +371 26615313

E-pasts [miks@pilat.lv](mailto:miks@pilat.lv)